
   

 

Randesund Idrettslag Referat 

 

Håndball    
Nr 09/2020 

02.11.2020 
Kl. 19.00 – 21.00 

Sukkevann 

Innkalt Håvard Nordvang, Jostein Devold, Alf-Helge 
Holtskog, Øystein Glad, Victoria S Mogstad, Karl K 
Lofstad, Janne Carina Morgan 
 

 

Forfall: Alf-Helg Holtskog og Janne C Morgan  

Ikke møtt:   

 

Saksnr. Tema Ansvar 

Sak 71/2020 - Referat godkjent Alle 

Sak 72/2020 - Status klubben 
715 aktive medlemmer, ingen nedgang 
Ikke oppstart 2013 Vardåsen, mangler trener 
Følges opp av admin. 

- Trukne lag, frafall 
Kun 3 lag trukket (Jenter junior lag 2, G 04 lag 
3 og J 2009 lag 4 

- «Trenerløftet» 
Fullført trener 2 med 6 nye trenere. Totalt i 
klubben nå: 
Trener 4 – 1 trener 
Trener 3 – 1 trener (4 startet utdanningen) 
Trener 2 – 14 trenere  
Saken om trenerløftet omtalt i FVN 

Morten 

Sak 73/2020 Admin 
- Status Kringsjå 

Kringsjåhallen åpnet og treninger startet. Alt 
fungerer godt. Klisterfri hall. Fredager er det 
fellestrening håndball og fotball 
(samarbeidstreninger) 

- Covid 19 
Dame og herrelaget rapporterer til admin. og 
NHF. 
Ingen smittet i RIL ennå, gode rutiner på 
rapportering av testing og karantener 
Fungerer godt på arrangement. Flinke vakter. 
Blir delt opp i soner på tribunen. 
Møte med NHF torsdag om status. 

- RIL har justert aktiviteter på trening og kamp 
etter nye retningslinjer fra FHI og NHF 5/11. 
 

Morten 

 
 

Orienteringssaker:  

Senioravdeling damer: Alf-Helge 



 
 
Sak 74/2020 

- Sliter sportslig i 1. div – stor nivåforskjell fra 2. 
div. Klubben har satt av ressurser for å hjelpe 
rundt laget med å løse opp i 
utfordringer/prosesser 

- 3. div fungerer godt. Spilles kun juniorkamper. 
- 5. div er i gang, ikke kamper før tidligst etter jul 

Senioravdeling herrer: 
- Alt fungerer bra. 
- Ingen kampaktivitet har startet opp for senior 
- Juniorserien er i gang. 

Junior extra spilles i samarbeid med AK 

Øystein 

Junioravdeling (12-15): 
- Møte guttesiden 4/11 for veien videre i RIL 

Lag født 2006 og tidligere 
- Noen henvendelser om betalingsutfordringer. 

Håndteres fortløpende. 
- Alle serier i gang og fungerer bra. 
- Oppstartsmøte gjennomført i oktober 

Victoria 

Junioravdeling (7-11): 
- Mangler miniringleder 
- Noen trenere savner opplæring 
- MINI arrangement må vurderes ut fra Korona 

situasjoner. Er det forsvarlig å gjennomføre? 
Dialog med regionen. Første arrangement 
avlyst. 

Janne Carina 

Materialforvalter: 
- Alt på stell. Eirik veldig flink, effektiv og 

pliktoppfyllende. 

Admin 

Dommer:  
- 2 stk. gjennomført trinn 1 
- 2 dommerkontakter som fungerer med oppsett 

og veiledning 
- Blir gjennomført nytt Dommertrinn 1 i RIL 
- Blir gjennomført dommer barnehåndball i RIL 

Morten 

Økonomi:  
- Penger på plass fra støtteordningen på DPHF 
- Treningsavgift sendt ut 
- Kalender dugnad – gir bra overskudd. 

Utleveres uke 46. Maks 3 pr spiller (gjelder 
både fotball og håndball) – Maks 5 pr familie – 
150 kroner stk. 

Jostein 

Foreldrekontakt:  
- Vært på oppstartsmøter 
- Lite henvendelser 
- Oppdatert foreldrekontakthefte 3/11 

Karl K 

Sak 75/2020 Hovedstyret   
- Sist møte avlyst 
- Status shorts. Fortsatt diskusjon om hvite 

shortser. Forslag om endring fra neste 
kolleksjon 1/1 – 2021. 

Håvard 



- Sponsorlauget jobber med nye avtaler  
 

Sak 76/2020 Dyreparken håndballfestival 
- Styret mener det er riktig å arbeide utfra en 

tilnærmet normal avvikling av Dyreparken 
Håndballfestival kommende sesong (20.-
22.08.21). 
Gjennomgang av oppgaver/årshjul og 
organisering/nøkkelpersonell basert på 
underlag fra Mona/Håvard. 
Tilbyr kun hotell (gir mer inntekt) og reservert 
2700 plasser (3800 overnattinger i 2019). 
Haller er reservert. Obs kollisjon med flere 
andre større arrangementer i byen denne 
helgen.  
Håvard kaller inn adm. til gjennomgang for å 
konkretisere forslag til organisering og fremdrift 
før neste møte.  

-  

Håvard 

Sak 77/2020 Eventuelt 
- Alle referat legges ut på hjemmesiden fra 1/11 

2020. Dette etter NIF`s lover 
- Dame og herrelaget ønsker å arrangere felles 

julebord og søker støtte. Det ble ikke godkjent å 
holde felles julebord i år i forhold til korona. 

Alle 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


